

# 園藝系陳彥銘老師誠徵勞動型工讀生

---

## 工作內容：

進行植物日常管理作業，工作項目包括澆水、噴藥、整理溫網室、協助倒垃圾等。

## 工作地點：

中興大學農學院葡萄中心(台中市霧峰區民生路413號)

## 工作時間及模式：

每週一至週日早上6點至9點間(每天約1-2小時，時間依季節會有微調)，噴藥為下午4點，一週一次。為輪班制，一週(週一至週日)一輪。

身分條件：中興大學在校生。有農業相關背景、**外籍生及博士班尤佳，長期工讀，短期勿試。**

其他條件：**需有交通工具**

時薪：依政府公告：190元/小時(勞動型)，另每個月提供交通補貼。

意者請將應徵資料寄至 [chenym@email.nchu.edu.tw](mailto:chenym@email.nchu.edu.tw)

主旨標明：姓名-系級-應徵園藝系陳彥銘老師工讀生

應徵資料：(請填寫下表)

- 1.個人履歷(近2個月照片1張、聯絡方式、學經歷)
- 2.自我介紹

資格審查符合者，將以 email 通知面試，資格不符者恕不另行通知。

# 園藝系陳彥銘老師工讀履歷表

## ★基本資料

姓名		照片
系級		
連絡電話		
電子信箱		
學經歷		

## ★自我介紹(200字左右)

--

# Professor Yen-Ming Chen from the Department of Horticulture is Hiring a Student Worker

## Job Description

The job involves daily plant management tasks, including watering, pesticide spraying, greenhouse maintenance, and assisting with garbage disposal.

## Work Location

College of Agriculture, National Chung Hsing University, Grape Research Center

Address: No. 413, Minsheng Road, Wufeng District, Taichung City, Taiwan

## Work Hours and Schedule

Monday to Sunday, between 6:00 AM and 9:00 AM (approximately 1-2 hours per day, with slight seasonal adjustments). Pesticide spraying is scheduled at 4:00 PM once a week. The schedule is based on a rotating shift system, one rotation per week (Monday to Sunday).

## Eligibility

Applicants must be currently enrolled students at National Chung Hsing University. Preference will be given to students with an agricultural background, **international students, and Ph.D. candidates. this position is a long-term part-time job. Please do not apply if you are looking for a short-term role.**

## Other Requirements

Applicants **must have their own means of transportation.**

## Salary

According to the government's regulations: NTD 190 per hour (labor-based job). In addition, a **monthly transportation subsidy will be provided.**

## Application Process

Interested applicants should send their application materials to [chenym@email.nchu.edu.tw](mailto:chenym@email.nchu.edu.tw)

Subject: [Full Name] - [Department & Year] - Application for Professor Yen-Ming Chen's Student Worker Position

## **Application Materials**

1. Personal Resume (including a recent photo taken within the last 2 months, contact information, and academic/professional background)

2. Self-Introduction

Qualified applicants will be notified via email for an interview. Those who do not meet the requirements will not receive further notice.

## **Application Form for Professor Yen-Ming Chen's Student Worker Position**

### **★ Basic Information**

Full Name:

Photo:

Department & Year:

Contact Number:

Email Address:

Academic/Professional Background:

### **★ Self-Introduction (Around 200 Words)**